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z sesjiRady Gminy Mietków
z dnia 23 sierpnia 201I r'

sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Józef Ży8adło słowamj ',olwieram
sesję Rady Gnriny Mietków''' pźywitał wszystkich zebranych' Następnie na
podstawie listy obecności stwierdziła quorum i przedstawił Porządek obrad :
1 'Podjęcje uchwa]y w sprawie hiany budżetu gminy na 20 L l rok
2'Podjęcie uchwa}y s,sprawie uchwalenia miej scowego plań! zagospodarowania

pLzestrzennego gminy Mietków . obejmljącego obsfar związany z eksploatacją
ĘJJ"/y''J 1a|LriInego /lożd S|-oia co.na j'

3'Podjęcie uchwał w sprawie uchwalenia aiey miejscowego planu
zagosPodarowania pEeślzennego d1a obszaru położonego w miejscowości
Bozyeniew ' zwiąfany z eksploalacją knszywa laluralnego w gminie Mielkós,

'l.Podjęcie uchwały w sprawie gómyc]r stawek opłat ponoszonych pŹez $,łaścicieli
J nieruchomości fa usłu8i w ,akresie odbieEnia odpadó$, komunalnych o|af

oprózniania zbioników bezodp}ywowych i transpońu nieczyslości ciekt/ch'
5,Podjęcie uchwĄ w spr€wie określenja czasu befplatnych za,]ęć o'?z ustalenia

wysokości o!łat za świadczenia udzielane w przedszkoiach |ubliczńych
prowadzonych przez gminęw czasie przekraczającyń cfas bezpłatnych zajęć'

6.Podjęcie uchwały w sprawie utworzeniana obszarze gDriny Mietków !v Domu
Pomocy spolecznej ,'Nad Zalewem'. wBorzygniewi€ odrębnego obwodu
głosowania w wyborach do Sejnu Rzeczypospolitej Po]skiej ido senalu
Rreczypospolitej Polskiej.

T.Wnioski i interlelacje
8.Sprał} różle'

PoŹądek obrad pr4.ę1y zosta} jednogłośnie.

' - Pan PLzewodniczący Poprosił Pmią skarbnik o przedstawienie zńian w
budżecie gminy na 20ll rok

P. Ozga Skarbnik Gniny
W zwiąfku z otźymanym zwrolem śtodków zrozliczenia Funduszu
sołeckieso proponuję niękŚzyć budże1gminy po stlonie dochodórv o kwotę
38.40ó'05 powyższe środkj zao8żować DawyceDę nieruchomościw kwocie
7,059'05 na eksploatacje oświetlenia ulicznego w kwocie 24'400 zI.
opłatę za \yłączenie 8runtów z produkcji rolnej /ośrodek Spofióu' wodnych,/
3.420
doracja d la b ib l 'oLe(.  { (\oc ie j -00 r
remont budynku komunalnego w wawrzeńczycach l 0.000 zł'

Ponadto dokonuję przesunlęć środków na dotacje dla innych gmin zadziecizterenu
nasfej gminy Pż€bywające wlrzedszkolach o kwotę 8'000 zł'
' Pan Przewodniczący Rc
Przyslępujemy do głosowania
Głosowało 14 radnych oddano 14 głosów,,za''
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obszar położonyjest wgranicach ob|ębu slróŹa iwawrzeńcfyce imapowierzchnię
ok'ó5,j ha eksploalowany przez Kopalnię ,'Byczeń,'' W dalsze,] perspektywie prace
skierowane będądo rzeki strzegomka ' Na obszaŹe objętym planem znajdująsię
udokumentowane złoża kruŚzywa' którego eksp|oalacja jes! juz prowadzona'
. Pan Przewodniczący RG
Przystępujemy do głosowania
Głosowało 11radnych oddano 14 8łosów ''za''
Ad3

obszaraajduje się za torem w kie.unku iasu, uchwalony plan będzie stanov'il
podstawę do racjoDalnego gospodarowania złożanikJuszywa natura]nego oraz do
zapewnienia bezpiecfeńśwa powszechnego i ochrony środo$,iska' Plan unożliwi

.' z|ekultywowanie w}robiskaw kierunku wodnym i ak1ywności gospoddczej.
Pe Przes'odniczący R G

Przys1ępuj emy do głosowania
Głosowało 14 .adnych - oddano ]4 głoŚów ',ua,'

PaniAltymowicz pżedśawiła projekt uchwaly w sprawie usLalenia gómych sLas'ek
opłal ponoszonych pżez właścicieli nieruchobości za uslugi w zakresie odbielania
odpadów komunalnych oraz opróżliania fbiorników bezodprywosych i lranspoftu
ńieczystości ciekłJ,cb' Prcjekt uch}vały szczegółowo zos1ał omós,iony na wspólnym
losiedzeniu Komisji Rady Gminy

Zwracam uwagę , że to sąkwoty naksyma|ne ! my stosujenry slawkiniższe' pod.jęcie
tej L]chwały j est nas4 m obowiązkiem'
' Pan Przewodnicfący RG

J Przystępujemy do głosowdia
GłoŚowało 14radnych-oddano l1 głosów.,za..

PaniDyrektor Przedszkola prz€dslawiła projekt uchwały w sprawie określenia cfasu
bezpłatnych zajęć oraz ustalenie 'rysokościop}at za świadczclia udzielane w
przedszkolu w czsie pŻekaczajasym czas bezplatnych zajęć' któr}' sfczegó]owo
zoslał omówiony na spólnynr Posiedzeliu Komisji Rady cminy' w projekcie
uchwaly w s us1.3 lrolonuję zmiejszyć s]sokość o!łaty f 0,l8% na 0,]3% oraz w
s 5 .'uchwa}a wchodfi w życie od 1 dlianastępne8o miesiąca po o8łoŚzeniu w
Dziemjku Urzędowym Wojewódf twa Dolnośląskiego'
. Pan Przewodniczący Rady Gminy
PżyŚiępu.jemy do głosowania
Głosowało 14 radnych oddano L] głosów ''fa'' ] glos,. wslrzymL]jący 5ię.'

Pani H' ArF/mowicz pżedstawiła prcjekt uchwały w sprawie ulworzeDia !a obsarze
gminy Mietków w Domu Pomocy społecaej,'Nad Zalewem'' w Borzygniewie
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odrębnego obwodu 8łosowdia w wyborach sejmu i senatu Rzeczypospolitej
PoLskiej

. Pd PŹewodniczący Rady
Pżys!ępujemy do głosowania
Głosowalo 14 radnych oddmo 14 głosów '.fa''

Wniosków i inteĘelacji nie zgłoszono.
-4d.8
. Pan Hładoń
Mjeszkańcy Maniowa Proszą o zmianę wybolu radnych tak aby w Maniowie i
Maniowie Małym było po 1 radnym'

-- odpowiedź dostanąpaństwo na piśmie.

' Pani Radna Powialu wrocławskiego Zufanna sme.eka
Podpisano porozunienie w sprawie budowy sieci jest potrzeba zrobienia
inwe aryfacji dróg plzez rozloczęciem zadania, prośba do państwa aby zgłaszać do
Powiaiu szkody.

' Pani Ańymowicz. radna
Mam p}tmie o drogę czy będzie nampołożona nowa nawierzchnja'

- Pani Smereka - Radna Powiatu
Jest pozylywna opinia w 1ej sprawie ' pieNszy elap to dokumentacja'przesunięcie
słupów na pewno w przyszłym roku zostanie aobiona droga Milin,Slrófa

J - PaniArtymowicz- radna
Bardzo się cieszę, że to będzie już w przyszlym roku'

Pani Snereka Radna Powiatu
To cojest robione to iylko urupelnienie i naprawa.

- Pani AJtynowicz- radna

- PaniSmereka- Radna Powiatu
Zor8anizowane będzie spotkanie z firmami i mieszkańcami np' kopalnia ''Byczeń''
aobi poboca' Będzie spotkmie również z wójlami trojstronne porozumienie'
obradowała Komisja slypendialDa , w!łynęło ponad 160 wniosków 1 stylendiun
Przyznano dla ucaia naszej gminy.
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Pd Łącz. radDy

Prośba do Pani Radnej Powialu' nad budynkiem P Króla drzewo zagrża zawaleniu'
czy 10 fostanie usunięle' raki wniosek zośał złożony do slatostwa'
Pani Smereka- Radna Powiatu

Zapoznm się z pismem'

. Pm Kaźmie.czak. radny
Międfy nostami też tżeba usunąć drzewa'

' Pan wójt
Pan Filipiuk obiecał ' że zostanie 10 usunięte'

-Pan Dyrektor GOK
Przedśawię PańslM program dożynek gminnych który będzie podobny jak w latach
ubieglych' stół biesiadDy będzie zorgfiizowfiy dla wszyslkiclr uczestnikóu
serdecaie faprasam do udziału'

Pan Pietruszka- radny
Poprosfę Pana ŁĄcza iPaniąAtymowicf do komisji sędziowskiej' ko!-kurencje jakie
ploponujeDry to: bieg zjajkiem' bu1e. cięcie dl.zewa. ciągnięcie konia' piłka siatkowa.
osiem wsi zg]osiło swój udział' TŹeba upor,ądkować bież.ię oraz Śkosić boisko'

Koszęnię boiska już zleciłem do ZGK, bieżnia zoslanie upo.ządkowana. nie zosta]o
to jeszcfe zobione ze względu na opady deszczu 'wszys1ko zostaDie do dożylek
aobione ' Ja 1eż będę pomagał 'wszystkich serdecznie fapraszam do udziahL w
korowodzie wieńcorym ' nie będfie bryczki wszyscy idziemy piesfo'
Przes1aw'ę Państwutrochę infonnacjio przydomowych ocfyszczalniach ściekó\'
Piława w l00% chce Skorryslać z przydonrowych oczysfcfalni. jaki to będfie
procent obciążenia !ojeszcze !ię wiemy, potŻebajest zebrania infomac.ji

- deklaracja osób' które chcą założyć oczyszczalnie ścieków
piŚemne oświadcfenia kto wtyn roku będzie się ubiegał co do kwoty zwrofu'

Etemit ' ile jest fgłoszonego , bezwz8lędnie tżeba się zająć w 2013 roku , fdjąć i

Podpisałem zlecenie na aktua]izację budoĘ, Urzędu cminyw br' może nam się Uda
lrzeprowadzić przetarg'

Zakład Gospodarki Komunalnej złozy wniosek na zakup ładowarko koparki
oraz beczkowozu' powinno to zabefpieczyć potrzeby'
olżyma]iśmy zgodę na rozbiórkę wagi. chcę !o rozebrać za uzyskaną cegłę
Proszę zgłaszać osoby chętne do rozbiórki !e8o obiektu'

- odbyłcm rofmoY.ę f Panem staroslą !v sprawie budowy chodnikóvl
eniuzjafmu takiego nie było jak Pani Radna Powialu przedŚawiła 'w pasie
drogi Powiatowej niejest njc robione' Będę pjiotował tą sprawę'

Pjlna sprawa to wiatraki, budowa w obrębie Piławy spo*anie z mieszkańcami na
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konsu|lacje w sprawie bldowy biogazowni ' Musińy fdecydować czy widzimy !o w
naszej gminie 'To jes! ciekawostka, patrzę Da to jako źródło dochodu gminy .Złoża
żs'ifu mamy ńa ok'8 lat '

o lk :eraa  d) . \  l s .ę  o l sa|q  la  t cma l  w idU4kó$
wszyslki € inweslycje na klóre wyśępowaliśmy o fwrot pieniędzy to teD zwrot

Inweslycje jakie planujeny to:
budowa Urzędu Gminy

- modemiuacjaoświ€tlenia
modernizacja kotłowni w szkole Podstawowej' oszczędności powinny
fwlócić się.już w PieNszym roku z 3l5 1ys. w pżypadkx węgla koszt
szacuje się ok'l50 l60 tys' zł' 'oczekujemy wizyly konlLahentów z
Ę4iczeniami.
Niedokończona praca w Wawrzeńcfycach . plac zostmie wyrównfiy i
wykorzyslany na parkinS.

- Przystępujemy do sprzedaży w Domanicach szkoły i Pźedsfkola' teren
Przearaczony jest pod budoBlictwo i usługi' Proszę na Dastępńa seŚję
zajęcie stanowiska w lej sprawie'

' sołtys wsiMietków
Z chwi1ą budowy Urzędu Gminy została wypowiedzialla umowa 'rajrn! dla
Pana Andl Zejewskiego czy może postawić kiosk na terenie |ozebranej wagi.

Proszkowjce szkoła jes! już wycena do sPrzedaż} , moŹna by b)4o obniżyć
ce!ę aby nie sTdawać piehiędzy na remont i sprzedać by było to
zagospodarowane.
PaniOzga SkarbnikGniny
Proszę o przemyślane uchwały
Dochodzą głosy' że nie są robione

Sohys wsiProszkowice

w splawie zadań funduszu soleckiego'
zebrania' żadncj infomacji nie ma o takich

Proszę ująć w planach budowę chodnikaw Proszkowicach

- Droga przy kościele ' lrosfę zrobić chodnik'

PEewodniczący Rady
''Zamykam Sesję Rady

GmiDy - Józef Źygadło zamknął obrady sesji słowami
Gminy Mietków'..


